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S  t  a  r  o  s  t  a      o  b  c  e      B  á  n  o v 

 Číslo: VIII/ 2019       Bánov 21.8.2019 

Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva,  ktoré sa uskutočnilo 21. augusta 2019 t. j. v 

stredu o 17:00 hod. v zasadačke Obecného úradu Bánov, s nasledovným programom: 

1. Otvorenie zasadnutia – PhDr. Miloš Rybár, starosta obce  

2. Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ – PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

3.  Kontrola uznesení z predchádzajúcich OZ 

 – Predkladá: Ing. Lenka Melišková, prednostka Obecného úradu Bánov 

4. Správa o plnení rozpočtu obce za I. polrok 2019 

– Predkladá: p. Erika Palacková, hlavná účtovníčka Obecného úradu Bánov 

5. Správa nezávislého audítora k rozpočtu obce Bánov za rok 2018 

– Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce Bánov 

6. Správa o plnení rozpočtu ZŠ s MŠ Bánov za I. polrok 2019 

       – Predkladá: Mgr. Denisa Slížová, riaditeľka ZŠ s MŠ Bánov 

7. Správa o činnosti hlavnej kontrolórky obce za I. polrok 2019 

       – Predkladá: p. Helena  Kramárová, hlavná kontrolórka obce Bánov 

8. Správa o vyuţiteľnosti KD za I. polrok 2019 

      – Predkladá:  Bc. Matúš Ohrádka, kultúrny referent obce Bánov 

9. Správa o hospodárení KTB s.r.o. Bánov za rok 2018 

      – Predkladá: Ing. Lenka Melišková, konateľka KTB s.r.o. Bánov 

10. Organizačné otázky, rôzne 

a) OZ Kútik - Ţiadosť o bezplatné vyuţívanie obecných priestorov a finančný 

príspevok na realizáciu  

b) Cenník za prenájom garáţí za bytovkami na par. č. 141/79 a 141/80 

c) Uznesenie pre ŢoNFP pre projekt „Bánov- odvedenie daţďových vôd Malá 

Kesa I. etapa“  

d) Zámer na odpredaj novovytvorených parciel reg. C ako par.č. 2798/45 

v k.ú. Bánov o výmere 514 m2 - p. Ondrej Kecskés 

e) Ţiadosť o odkúpenie predzáhradky - Zámer – p. Karol Söke 

f) Ţiadosť o odkúpenie predzáhradky - Zámer – p. Ivan Klučka  a manž. 

Slávka Klučková 

11. Diskusia 

12. Záver 

    PhDr. Miloš Rybár 

           starosta obce Bánov 
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P r í t o m n í 

 

sú vlastnoručne podpísaní na prezenčnej listine, ktorá je súčasťou zápisnice. 

Zasadnutia obecného zastupiteľstva  sa zúčastnilo 9 poslancov. Z rokovania OZ sa 

ospravedlnili poslanci Mgr. Martina Kováčová, Branislav Oremus 

 
1. Otvorenie  
 
Starosta obce PhDr. Miloš Rybár otvoril a viedol zasadnutie OZ, ktoré bolo zvolané 

podľa odseku 1, § 12, zákona č. 369/1990 Zbierky o obecnom zriadení. Za 

zapisovateľku určil pán starosta p. Ivanu Kršákovú. Overovateľmi zápisnice 

z predchádzajúceho zasadnutia boli PhDr. Helena Juríková a Mgr. Martin 

Dananai. 

K predchádzajúcej zápisnici neboli ţiadne pripomienky. Za overovateľov 

správnosti VIII. zasadnutia Obecného zastupiteľstva určil pán starosta poslancov 

Mgr. Miroslavu Petrášovú a p. Michala Ráceka. 

Za členov návrhovej komisie určil p. starosta poslancov Ing. Mariána Krajčíra,  

Mgr. Martina Dananaia, Ing. Ivana Valachoviča.  

 

Hlasovanie: za: 9: Ing. Marek Šimunek, PhDr. Helena Juríková,  

                     Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Ivan 

Valachovič, Mgr. Petronela Mazúchová, Mgr. Miroslava 

Petrášová, Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek 

         proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

2. Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ  

Ing. Marek Šimunek sa pýtal prečo nebola zaradená do programu rokovania 

ţiadosť od Poľnohospodár Nové Zámky a.s.. Pani prednostka obecného úradu mu 

odpovedala, ţe nájomná zmluva nebola dobre vyhotovená a treba ju upraviť. 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár dal hlasovať za navrhnutý program rokovania. 

OZ v Bánove schvaľuje navrhnutý program rokovania.  

 

Hlasovanie: za: 9: Ing. Marek Šimunek, PhDr. Helena Juríková,  

                     Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Ivan 

Valachovič, Mgr. Petronela Mazúchová, Mgr. Miroslava 

Petrášová, Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek 

         proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúcich OZ 

 

K tomuto bodu rokovania pani prednostka obecného úradu skonštatovala, ţe 

všetky uznesenia boli splnené a ţiadne nepretrváva.  

OZ v Bánove berie na vedomie kontrolu uznesenia zo VI. a VII. zasadnutia OZ 
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konaného 19. júna 2019 v zasadačke Obecného úradu Bánov a 11. júla 2019 

v školskej jedálni ZŠ Bánov. 

 

Hlasovanie: za: 9: Ing. Marek Šimunek, PhDr. Helena Juríková,  

                     Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Ivan 

Valachovič, Mgr. Petronela Mazúchová, Mgr. Miroslava 

Petrášová, Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek 

         proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

  

4. Správa o plnení rozpočtu obce za I. polrok 2019 

 

P. starosta stručne zhrnul obsah Správy o plnení rozpočtu obce za I. polrok 2019 

súčasťou ktorej je aj Rozpočtové opatrenie číslo 2 a Rozpočtové opatrenie číslo 3 

a tabuľkový  rozpočet skladajúci sa z príjmov a výdavkov obce k 30.6.2019. 

Nasledovne dal slovo predsedovi finančnej komisie Ing. Marekovi Šimunekovi. Ten 

zhrnul stanovisko z finančnej komisie, kde sa prerokovávali témy, ktorým sa treba 

venovať prioritne ako napr. zvýšili sa náklady na zber odpadu, na čo nadväzuje 

potrebná kúpa smetiarskeho auta, ďalej tieţ spomenul spomedzi výdavkov 

potrebné náklady ktoré boli vynaloţené na rekonštrukciu počítačovej siete v OcÚ 

Bánov. Ďalej vravel o tom, ţe dôleţitá súčasť Rozpočtového opatrenia číslo 2 je 

čerpanie úveru za garáţe za bytovkami a Rozpočtové opatrenie číslo 3 zahŕňa tieţ 

odstupné pre bývalého zamestnanca, ktoré vyplýva z kolektívnej zmluvy a právne 

sluţby. Výstup z komisie finančnej je zobrať na vedomie Správu o plnení rozpočtu 

obce za I. polrok 2019 a schváliť Rozpočtové opatrenie číslo 2 a rovnako 

aj Rozpočtové opatrenie číslo 3. 

P. starosta poprosil predsedu návrhovej komisie, aby predniesol návrh na 

uznesenie. 

OZ v Bánove berie na vedomie Správu o plnení rozpočtu obce za I. polrok 2019 

 

Hlasovanie: za: 9: Ing. Marek Šimunek, PhDr. Helena Juríková,  

                     Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Ivan 

Valachovič, Mgr. Petronela Mazúchová, Mgr. Miroslava 

Petrášová, Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek 

         proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

OZ v Bánove schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 2 a Rozpočtové opatrenie č. 3 

 

Hlasovanie: za: 9: Ing. Marek Šimunek, PhDr. Helena Juríková,  

                     Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Ivan 

Valachovič, Mgr. Petronela Mazúchová, Mgr. Miroslava 

Petrášová, Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek 

         proti: 0 

   zdrţal sa: 0 
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5. Správa nezávislého audítora k rozpočtu obce Bánov za rok 2018 

 

Správu vypracovala Ing. Darina Palatická, audítorka pre obec Bánov. 

K tomuto bodu nemali prítomní poslanci ţiadne pripomienky. 

P. starosta poprosil predsedu návrhovej komisie, aby predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

OZ v Bánove berie na vedomie Správu nezávislého audítora k rozpočtu obce Bánov 

za rok 2018. 

Hlasovanie: za: 9: Ing. Marek Šimunek, PhDr. Helena Juríková,  

                     Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Ivan 

Valachovič, Mgr. Petronela Mazúchová, Mgr. Miroslava 

Petrášová, Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek 

         proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

6. Správa o plnení rozpočtu ZŠ s MŠ Bánov za I. polrok 2019 

 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár dal slovo riaditeľke ZŠ s MŠ Bánov Mgr. Denise 

Slíţovej, ktorá prehľadnú správu s rozpísanými finančnými poloţkami stručne 

zhrnula. Poďakovala za uvoľnenie finančných prostriedkov zo strany obce na 

rekonštrukciu školskej kuchyne. Spomenula, ţe škola sa snaţí získavať finančné 

prostriedky aj z eurofondov, bánk a iných inštitúcií, čiţe z iných zdrojov. 

Poďakovala tieţ vedeniu obce za pomoc pri príprave projektu Polytechnickej 

učebne. Poďakovala aj vedeniu Miestnej akčnej skupine Cedron Nitrava za 

vypracovanie projektu na polytechnickú učebňu zdarma. Nasledovne pán starosta 

poďakoval a zagratuloval p. riaditeľke k znovuzvoleniu za riaditeľku ZŠ s MŠ 

Bánov na nasledujúce 5 ročné obdobie. P. Starosta otvoril rozpravu . Ing. Marián 

Krajčír sa pýtal v rozprave či sa mohli prijať všetky deti do MŠ na nasledujúci 

školský rok, ktoré prišli na zápis. P. starosta v odpovedi na túto otázku vysvetlil 

v akom štádiu pokračuje nadstavba MŠ, ktorá problém pre zvýšenie kapacity detí 

vyrieši. Ing. Marek Šimunek ďalej v rozprave poprosil, aby boli v budúcnosti 

zaradené aj jednotlivé počty zamestnancov do kategórií pedagogických a 

nepedagogických v správe ZŠ s MŠ Bánov, ktorú predkladajú. Pani riaditeľka ZŠ s 

MŠ Bánov vysvetlila, akým spôsobom funguje zaraďovanie zamestnancov do 

skupín.  

OZ v Bánove berie na vedomie Správu o plnení rozpočtu ZŠ s MŠ Bánov za I. 

polrok 2019 
 
Hlasovanie: za: 9: Ing. Marek Šimunek, PhDr. Helena Juríková,  

                     Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Ivan 

Valachovič, Mgr. Petronela Mazúchová, Mgr. Miroslava 

Petrášová, Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek 

         proti: 0 

   zdrţal sa: 0 
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7. Správa o činnosti hlavnej kontrolórky obce za I. polrok 2019 

 

K tomuto bodu rokovania nemal nikto z prítomných ţiadne pripomienky. 

OZ v Bánove berie na vedomie Správu o činnosti hlavnej kontrolórky obce za I. 

polrok 2019. 

Hlasovanie: za: 9: Ing. Marek Šimunek, PhDr. Helena Juríková,  

                     Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Ivan 

Valachovič, Mgr. Petronela Mazúchová, Mgr. Miroslava 

Petrášová, Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek 

         proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

8. Správa o vyuţiteľnosti KD za I. polrok 2019 

 

Správu predloţil kultúrny referent obce Bánov Bc. Matúš Ohrádka. Stručne zhrnul 

správu, ktorá sa delí na akcie , ktoré sa uskutočnili v KD, kde bolo do pokladnice 

obce zaplatené spolu za 29 akcií 1 852,99 eur a akcie, ktoré boli podporované 

obcou kde bolo do pokladnice obce zaplatené spolu za 3 akcie 238,31 eur. 

Spomenul tieţ, ţe budova kina je v súčasnosti veľmi dobre vyuţívaná. Ing. Marek 

Šimunek spomenul, ţe do budúcnosti by poţadoval predkladať aj správu o 

vyuţiteľnosti kina za kaţdý pol rok. 

 

OZ v Bánove berie na vedomie Správu o vyuţiteľnosti KD za I. polrok 2019 

 

Hlasovanie: za: 9: Ing. Marek Šimunek, PhDr. Helena Juríková,  

                     Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Ivan 

Valachovič, Mgr. Petronela Mazúchová, Mgr. Miroslava 

Petrášová, Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek 

         proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

  Odišiel Mgr. Martin Dananai 

  

9. Správa o hospodárení KTB s.r.o. Bánov za rok 2018 

 

Prednostka obecného úradu Ing. Lenka Melišková, podrobne prešla predloţenú 

správu o hospodárení KTB s.r.o., ktorá sa skladá z príjmovej a výdavkovej časti. 

Príjmová časť vykazuje spolu 15 261 eur a výdavková časť vykazuje spolu 13 317 

eur, čomu zodpovedá  aj stav pokladne k 31.12. 2018 , ktorý vykazuje 300 eur 

a stav bankového účtu k 31.12.2018, ktorý vykazuje 1622 eur. Do rozpravy sa 

zapojil Ing. Marián Krajčír. Podľa jeho slov je KTB s.r.o. uţ nepotrebná a mal za to, 

ţe by bolo dobré tuto s.r.o. zavrieť a otvoriť pre obec internetový kanál.  

 

OZ v Bánove berie na vedomie Správu o hospodárení KTB s.r.o. Bánov za rok 2018 
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Hlasovanie: za: 8: Ing. Marek Šimunek, PhDr. Helena Juríková,  

                     Mgr. Soňa Kleinová, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Petronela 

Mazúchová, Mgr. Miroslava Petrášová, Ing. Marián Krajčír, 

Michal Rácek 

         proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

- Prišiel Mgr. Martin Dananai 

 

11. Organizačné otázky, rôzne 

 

a) OZ Kútik - Ţiadosť o bezplatné vyuţívanie obecných priestorov a finančný 

príspevok na realizáciu 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár vysvetlil k tomuto bodu, ţe dňa 31.7.2019 boli 

priestory čajovne odovzdané od Jera s.r.o. do obce. O ďalšie vyuţívanie priestorov 

bývalej Čajovne prejavilo záujem OZ Kútik a nasledovne dal slovo predsedníčke OZ 

Kútik Ing. Eve Čvirikovej. Ing. Eva Čviriková podrobne vysvetlila zámer 

a opodstatnenie fungovania ich centra. Vravela o tom, ţe v rámci stretnutí 

mamičiek s deťmi ale aj oteckov by boli aj prednášky pre rodičov. Za kaţdé 

stretnutie by vyberali symbolicky 1 euro. Vravela, ţe od obce by ţiadali bezplatný 

prenájom a finančný príspevok, ktorý by vyuţili na kúpu potrebných vecí na 

zariadenie priestorov. Ďalej apelovala na sponzorov a ich pomoc. Podrobne 

vysvetlila ich ciele a vízie. P. starosta otvoril debatu k tomuto bodu. Ing. Marek 

Šimunek vravel o tom, ţe z komisia finančná odporúča bezplatný nájom priestorov 

čajovne pre OZ Kútik, avšak namiesto poskytnutia finančného príspevku by 

navrhoval zakúpenie potrebných komodít na vybavenie priestorov cez obec.       

Ing. Marián Krajčír sa pýtal na to, v akom stave sú priestory čajovne. P. starosta 

vysvetlil, ţe priestory sú vypratané.  

OZ v Bánove schvaľuje Ţiadosť OZ Kútik o bezplatné vyuţívanie obecných 

priestorov 

 

Hlasovanie: za: 9: Ing. Marek Šimunek, PhDr. Helena Juríková,  

                     Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Ivan 

Valachovič, Mgr. Petronela Mazúchová, Mgr. Miroslava 

Petrášová, Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek 

         proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

OZ v Bánove neschvaľuje finančný príspevok pre OZ Kútik v sume 500 eur na 

realizáciu detského centra 
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Hlasovanie: za: 9: Ing. Marek Šimunek, PhDr. Helena Juríková,  

                     Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Ivan 

Valachovič, Mgr. Petronela Mazúchová, Mgr. Miroslava 

Petrášová, Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek 

         proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

b) Cenník za prenájom garáţí za bytovkami na par. č. 141/79 a 141/80 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár vravel o tom, ţe kolaudácia garáţí je naplánovaná 

na 3.9. 2019. Vysvetlil, ţe garáţe sa budú prideľovať podľa poradia a času 

doručenia ţiadostí. Ďalej vravel o tom, ţe kaţdá garáţ bude mať svoj elektromer. 

Cena za prenájom predstavuje 30 eur /mesačne bez energií. Mgr. Martin Dananai 

spomenul, ţe obec bude doplácať mesačne 150 eur za splátku úveru za garáţe. 

Mal za to, ţe by bolo dobré vytvoriť rezervný fond na prípadné opravy.  Ing. Marek 

Šimunek zhrnul výstup z finančnej komisie. Spomenul tieţ moţnosť vytvorenia 

fondu opráv. Ing. Marián Krajčír navrhol moţnosť vytvorenia kaucie pre 

nepredvídané situácie a odporučil ju zadeklarovať aj do zmluvy na prenájom 

garáţí. 

OZ v Bánove schvaľuje Cenník za prenájom garáţí za bytovkami na par. č. 141/79 

a 141/80 

Hlasovanie: za: 9: Ing. Marek Šimunek, PhDr. Helena Juríková,  

                     Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Ivan 

Valachovič, Mgr. Petronela Mazúchová, Mgr. Miroslava 

Petrášová, Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek 

         proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

c)Uznesenie pre ŢoNFP pre projekt „Bánov- odvedenie daţďových vôd Malá 

Kesa I. etapa“ 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár vysvetlil prítomným poslancom, ţe je k ŢoNFP je 

potrebné prijať toto uznesenie.  

OZ v Bánove schvaľuje Predloţenie ŢoNFP za účelom realizácie projektu s názvom 
„ Bánov – odvedenie dažďových vôd Malá Kesa I. etapa“; realizovaného v 

rámci výzvy na predkladanie ţiadostí o nenávratný finančný príspevok na Zníţenie 

rizika povodní a negatívnych dôsledkov zmeny klímy;  

- Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného 
projektu vo výške min. 5 % z celkových oprávnených výdavkov projektu a 

poskytnutého NFP v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci vo výške 

 10 800,- eur. 

- Celková hodnota stavby „ Bánov – odvedenie daţďových vôd Malá Kesa I. etapa“ 
činí 215 980,51 eur -Kód výzvy OPKZP-PO2-SC211-2018-40 

PhDr. Helena Juríková sa zapojila do diskusie a mala za to ze treba postupovať po 
častiach. 



8 

 

Hlasovanie: za: 9: Ing. Marek Šimunek, PhDr. Helena Juríková, Mgr. Soňa 

Kleinová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. 

Petronela Mazúchová,Mgr. Miroslava Petrášová, Ing. Marián 

Krajčír, Michal Rácek 

         proti: 0 

           zdrţal sa: 0 

 

d)Zámer na odpredaj novovytvorených parciel reg. C ako par. č. 2798/45 v k. 

ú. Bánov o výmere 514 m2 - p. Ondrej Kecskés  

 Predseda finančnej komisie Ing. Marek Šimunek vysvetlil prítomným cenu za 

parcelu, ktorá sa ide odpredať p. Ondrejovi Kecskésovi.  

OZ v Bánove schvaľuje Zámer na odpredaj novovytvorených  parciel reg. „C“ ako 

parc. č. 2798/45 zast. pl. a nádvoria o výmere 514 m2 pre k. ú. Bánov ktorá 

vznikla na základe Geometrického plánu č. 60/2019 na oddelenie pozemkov 

a určenie vlastníckeho práva parc. č. 2798/17, 2798/45 a 2798/46  pre k.ú. 

Bánov vyhotoveného Ing. Zoltánom Fektom dňa 3.6.2019, autorizačne overeným 

Ing. Gabrielom Ozoraiom dňa 4.6.2019 a úradne overeným Okresným úradom 

Nové Zámky, katastrálny odbor Ing. Tatiana Hrušovská dňa 26.7.2019, pod č. 

904/2019, a to tak, ţe z parc. reg. „E“ parc. č. 2798/1 orná pôda o výmere 1075 

m2 zapísanej na LV č. 4465 pre k.ú. Bánov prišlo k rozdeleniu predmetnej parcely, 

kedy vznikli parcely 

- parcela registra „C“ ako parc. č. 2798/17 zast. pl. a nádvoria o výmere 533 
m2 

- parcela registra „C“ ako parc. č. 2798/45 zast. pl. a nádvoria o výmere 514 
m2 

- parcela registra „C“ ako parc. č. 2798/46 zast. pl. a nádvoria o výmere 28 

m2 
vlastníkom vyššie označených novovytvorených parciel je  obec Bánov, 
Hviezdoslavova 34, 941 01 Bánov v celosti v prospech Ondrej Kecskés, bytom 

Bottova 8, 941 01 Bánov, za cenu 1,66 €/m2 ako 
prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, ţe sa jedná o plochu, ktorá susedí 

s pozemkom parc. č. 2798/5 zast. pl. a nádvoria pre k. ú. Bánov, ktorej 

spoluvlastníkom je záujemca s tým, ţe záujemca je taktieţ výlučným vlastníkom 

stavby – rodinný dom č. súp. 151 postavenej na parc. č. 2798/5 pre k.ú. Bánov, 

a jedná sa o parcelu, ktoré pre účely obce je nevyuţiteľná. 

 

Hlasovanie: za: 8: Ing. Marek Šimunek, PhDr. Helena Juríková, Mgr. Soňa 

Kleinová, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Petronela 

Mazúchová,Mgr. Miroslava Petrášová, Ing. Marián Krajčír, 

Michal Rácek 

         proti: 0 

           zdrţal sa: 1: Mgr. Martin Dananai 
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OZ v Bánove schvaľuje odpredaj novovytvorených  parciel reg. „C“ ako parc. č. 

2798/45 zast. pl. a nádvoria o výmere 514 m2 pre k. ú. Bánov ktorá vznikla na 

základe Geometrického plánu č. 60/2019 na oddelenie pozemkov a určenie 

vlastníckeho práva parc. č. 2798/17, 2798/45 a 2798/46  pre k.ú. Bánov 

vyhotoveného Ing. Zoltánom Fektom dňa 3.6.2019, autorizačne overeným Ing. 

Gabrielom Ozoraiom dňa 4.6.2019 a úradne overeným Okresným úradom Nové 

Zámky, katastrálny odbor Ing. Tatiana Hrušovská dňa 26.7.2019, pod č. 

904/2019, a to tak, ţe z parc. reg. „E“ parc. č. 2798/1 orná pôda o výmere 1075 

m2 zapísanej na LV č. 4465 pre k.ú. Bánov prišlo k rozdeleniu predmetnej parcely, 

kedy vznikli parcely 

- parcela registra „C“ ako parc. č. 2798/17 zast. pl. a nádvoria o výmere 533 
m2 

- parcela registra „C“ ako parc. č. 2798/45 zast. pl. a nádvoria o výmere 514 
m2 

- parcela registra „C“ ako parc. č. 2798/46 zast. pl. a nádvoria o výmere 28 

m2 
vlastníkom vyššie označených novovytvorených parciel je  obec Bánov, 

Hviezdoslavova 34, 941 01 Bánov v celosti v prospech Ondrej Kecskés, bytom 
Bottova 8, 941 01 Bánov, za cenu 1,66 €/m2 ako 
prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, ţe sa jedná o plochu, ktorá susedí 

s pozemkom parc. č. 2798/5 zast. pl. a nádvoria pre k. ú. Bánov, ktorej 
spoluvlastníkom je záujemca s tým, ţe záujemca je taktieţ výlučným vlastníkom 
stavby – rodinný dom č. súp. 151 postavenej na parc. č. 2798/5 pre k.ú. Bánov, 

a jedná sa o parcelu, ktorá pre účely obce je nevyuţiteľná. 
 

Hlasovanie: za: 8: Ing. Marek Šimunek, PhDr. Helena Juríková, Mgr. Soňa 

Kleinová, , Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Petronela 

Mazúchová,Mgr. Miroslava Petrášová, Ing. Marián Krajčír, 

Michal Rácek 

         proti: 0 

           zdrţal sa: 1: Mgr. Martin Dananai 

 

e) Ţiadosť o odkúpenie predzáhradky - Zámer – p. Karol Söke 

P. starosta dal slovo predsedovi finančnej komisie Ing. Marekovi Šimunekovi, 

podľa ktorého slov komisia finančná odporúča odpredať túto parcelu p. Karolovi 

Söke. 

OZ v Bánove schvaľuje Zámer na odpredaj parcely č. 687/170 o výmere 46 m2 

zast. pl. a nádvoria pre k. ú. Bánov zapísanej na LV č. 1, ktorej vlastníkom je  obec 

Bánov, Hviezdoslavova 34, 941 01 Bánov v celosti v prospech Karol Söke, bytom 

Kukučínova 170/5, 941 01 Bánov, za cenu 5 €/m2 ako prípad hodný osobitného 

zreteľa z dôvodu, ţe sa jedná o plochu, ktorá susedí s pozemkom parc. č. 1/3 zast. 

pl. a nádvoria pre k. ú. Bánov, ktorú záujemca nadobudol na základe Kúpnej 

zmluvy z 19.7.2019, pričom parc. č. 687/170  je vyuţívaná ako predzáhradka 

a prechod na pozemok parc. č. 1/5 pre k. ú. Bánov záujemcom, ktorý je 

spoluvlastníkom parc. č. 1/5 pre k. ú. Bánov v podiele ¼ k celku. 
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Hlasovanie: za: 9: Ing. Marek Šimunek, PhDr. Helena Juríková, Mgr. Soňa 

Kleinová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. 

Petronela Mazúchová,Mgr. Miroslava Petrášová, Ing. Marián 

Krajčír, Michal Rácek 

         proti: 0 

           zdrţal sa: 0 

 

OZ v Bánove schvaľuje odpredaj parcely č. 687/170 o výmere 46 m2 zast. pl. 

a nádvoria pre k. ú. Bánov zapísanej na LV č. 1, ktorej vlastníkom je  obec Bánov, 

Hviezdoslavova 34, 941 01 Bánov v celosti v prospech Karol Söke, bytom 

Kukučínova 170/5, 941 01 Bánov, za cenu 5 €/m2 ako prípad hodný osobitného 

zreteľa z dôvodu, ţe sa jedná o plochu, ktorá susedí s pozemkom parc. č. 1/3 zast. 

pl. a nádvoria pre k.ú. Bánov, ktorú záujemca nadobudol na základe Kúpnej 

zmluvy z 19.7.2019, pričom parc. č. 687/170  je vyuţívaná ako predzáhradka 

a prechod na pozemok parc. č. 1/5 pre k.ú. Bánov záujemcom, ktorý je 

spoluvlastníkom parc. č. 1/5 pre k. ú. Bánov v podiele ¼ k celku. 

Hlasovanie: za: 9: Ing. Marek Šimunek, PhDr. Helena Juríková, Mgr. Soňa 

Kleinová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. 

Petronela Mazúchová,Mgr. Miroslava Petrášová, Ing. Marián 

Krajčír, Michal Rácek 

         proti: 0 

           zdrţal sa: 0 

 

f) Ţiadosť o odkúpenie predzáhradky - Zámer – p. Ivan Klučka  a manž. 

Slávka Klučková 

Podľa slov predsedu finančnej komisie Ing. Mareka Šimuneka, komisia finančná 

odporúča odpredaj tejto parcely p. Ivanovi Klučkovi  a manţ. Slávke Klučkovej. 

OZ v Bánove schvaľuje Zámer na odpredaj parcely č. 687/110 o výmere 57 m2 

zast. pl. a nádvoria pre k. ú. Bánov zapísanej na LV č. 1, ktorej vlastníkom je  obec 

Bánov, Hviezdoslavova 34, 941 01 Bánov v celosti v prospech Klučka Ivan, rod. 

Klučka a manţ. Slávka Klučková, rod. Sepešiová, bytom Hviezdoslavova 36, 941 

01 Bánov, za cenu 5 €/m2 ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, ţe sa 

jedná o plochu, ktorá bezprostredne susedí s pozemkom parc. č. 193/1 zast. pl. a 

nádvoria o výmere 103 m2 a rodinný dom č. súp. 5 pre k. ú. Bánov,  pričom parc. 

č. 687/110  je vyuţívaná ako predzáhradka a prechod na pozemok parc. č. 193/1 

pre k. ú. Bánov záujemcom, ktorý je vlastníkom parc. č. 193/1 pre k. ú. Bánov 

v podiele 1/1 v BSM. 

Hlasovanie: za: 9: Ing. Marek Šimunek, PhDr. Helena Juríková, Mgr. Soňa 

Kleinová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. 

Petronela Mazúchová,Mgr. Miroslava Petrášová, Ing. Marián 

Krajčír, Michal Rácek 

         proti: 0 

           zdrţal sa: 0 
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OZ v Bánove schvaľuje odpredaj parcely č. 687/110 o výmere 57 m2 zast. pl. 

a nádvoria pre k.ú. Bánov zapísanej na LV č. 1, ktorej vlastníkom je  obec Bánov, 

Hviezdoslavova 34, 941 01 Bánov v celosti v prospech Klučka Ivan, rod. Klučka 

a manţ. Slávka Klučková, rod. Sepešiová, bytom Hviezdoslavova 36, 941 01 

Bánov, za cenu 5 €/m2 ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, ţe sa jedná 

o plochu, ktorá bezprostredne susedí s pozemkom parc. č. 193/1 zast. pl. a 

nádvoria o výmere 103 m2 a rodinný dom č. súp. 5 pre k.ú. Bánov,  pričom parc. 

č. 687/110  je vyuţívaná ako predzáhradka a prechod na pozemok parc. č. 193/1 

pre k.ú. Bánov záujemcom, ktorý je vlastníkom parc. č. 193/1 pre k.ú. Bánov 

v podiele 1/1 v BSM. 

Hlasovanie: za: 9: Ing. Marek Šimunek, PhDr. Helena Juríková, Mgr. Soňa 

Kleinová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. 

Petronela Mazúchová,Mgr. Miroslava Petrášová, Ing. Marián 

Krajčír, Michal Rácek 

         proti: 0 

           zdrţal sa: 0 

 

11.Diskusia 

 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár otvoril diskusiu. Do diskusie sa zapojila ako prvá 

Mgr. Soňa Kleinová. Informovala prítomných, ţe dňa 19.7. 2019 sa konalo verejné 

zhromaţdenie pre Komunitný plán sociálnych sluţieb obce Bánov. Plán bol 

rozdelený do troch skupín. Ďalej sa dohodli, ţe do konca augusta by mal byť 

dotazník vypracovaný. P. Michal Rácek sa zapojil do diskusie a podľa jeho slov je 

veľký dopyt zo strany obyvateľov o osadenie lavičiek pri bytovkách. Starosta obce 

PhDr. Miloš Rybár mu vysvetlil, ţe zatiaľ sa lavičky pri bytovkách neriešia, pretoţe 

sa osádzajú v Športovom areáli pri detskom ihrisku, pred kostolom a pribudnú aj v 

cintoríne. Mgr. Petronela Mazúchová sa zapojila do diskusie a vravela o tom, ţe do 

budúcnosti by bolo dobre riešiť aj priestory pre seniorov. Ďalej navrhovala zvýšiť 

frekvenciu zberu papiera. Starosta obce vysvetlil frekvenciu zberu. Ing. Marek 

Šimunek sa zapojil do diskusie a vravel o tom, ţe je vďačný, ţe sa zrekonštruovalo 

detské ihrisko. Podľa jeho slov, by bolo dobre osadiť aj viacero lavičiek v obci. Ďalej 

mal za to, ţe si treba stanoviť dátum, kedy sa začne riešiť územný plán obce. Mal 

za to, ţe treba zváţiť rôzne nápady ako napr. na individuálnu bytovú výstavbu, 

alebo zberný dvor, priemyselný park a iné poţiadavky občanov. Vravel o tom, ţe 

treba vyuţívať podporu výziev o NFP pre projekty. Ing. Marián Krajčír vravel o tom, 

ţe pri rekonštrukcii školskej kuchyne sa zistili zmeny a odchýlky pri kanalizácii. 

Odporúčal, aby bola robená fotodokumentácia do budúcna a tieţ treba, aby bol 

zápis v stavebnom denníku. Mal za to, ţe do konca septembra by mohli byť práce 

dokončené.  Mgr. Martin Dananai sa zapojil do diskusie. Pýtal sa na problematiku 

Zberného dvora. Starosta obce PhDr. Miloš Rybár odpovedal, ţe na nedostatkoch 

sa pracuje a  sú dohodnuté stretnutia s kompetentnými. Ďalej starosta obce 

informoval prítomných, ţe prebiehala likvidácia CO skladu a priestory sa 

vyprázdnili. Ďalej informoval o novom vybudovaní oplotenia na starom cintoríne. 

Spomenul, ţe pri detskom ihrisku sa idú vysádzať nové stromy, a prebiehajú 
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realizácie nových autobusových zastávok. Ďalej vravel o tom, ţe boli osadené 

zákazové tabule. Spomenul blíţiace sa 50. výročie stretávania sa s druţbou 

Bánovom na Morave. Z radov občanov sa do diskusie zapojila občianka. Vravela o 

problematike neprehľadnej ulice na Gen. Svobodu. Ďalej sa pýta na problematiku 

zarasteného starého cintorína. A vravela o problematických úsekoch na novom 

cintoríne. 

 

12. Záver 

  
Starosta obce Bánov PhDr. Miloš Rybár poďakoval prítomným poslancom 

a hosťom za účasť  a ukončil VIII. zasadnutie OZ. 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia :  

 

 

Mgr. Miroslava Petrášová          ........................................ 

 

Michal Rácek    ......................................... 

 

 

 

PhDr. Miloš Rybár     .......................................... 

 

Ivana Kršáková              .......................................... 


